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Interpelacja dotycząca zgłoszenia stadionu Arena Lublin, jako miejsca spotkań 

piłkarskich w rozgrywkach europejskich drużyn z Ukrainy 

W związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na Ukrainie, co skutkuje również 

wstrzymaniem wydarzeń sportowych na terytorium tego kraju, zwracam się z prośbą o skierowanie 

propozycji wykorzystania stadionu Arena Lublin, jako miejsca przeprowadzenia spotkań drużyn 

ukraińskich w europejskich rozgrywkach piłkarskich. W mojej ocenie to niepowtarzalna okazja, by 

lubelski obiekt sportowy mógł być wykorzystany jako potencjalne miejsce meczów eliminacyjnych, 

tudzież grupowych (Ligi Mistrzów, Ligi Europy i Ligi Konfederacji), co po raz kolejny 

podkreśliłoby rangę lubelskiego obiektu, jako ważnego ośrodka piłkarskiego i przyniosłoby szereg 

korzyści dla kibiców oraz sponsorów. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawionym przeze mnie tematem i podjęcie działań 

zmierzających w kierunku próby jego realizacji. 


